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Protokoll styrelsemöte   
 

Datum: 2025-01-22   

Närvarande: 
Jan Olsson, Andreas Strid, Karolina Landal, Göran Ekholm, Martin Mestanza, 
Per Östergren, Therese Vassila, Urban Wicklander, Chris Gelinder, Kreso Milic,  
Maria Bergman 
 

§1. Mötets öppnande 
Mötesledare Jan Olsson öppnade mötet. 
 

§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 

§3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes. Punkter som är aktiva från förra styrelsemötet är 
våra målområden; tränare och ledarskapsutveckling, spelarutveckling, tävlingar för 
alla. 
 

§4. Val av justeringsperson 
Andreas Strid valdes till justeringsperson. 
 

§5. Rapport från verksamheten 

Synsam Padel Open och Tennis Open har genomförts och det gick väldigt bra. 
Verksamheten är i gång och i Padelverksamheten ser det bra ut med tränare men på 
tennissidan är det brist på tränare.   
En klubbresa för att se DC-matchen tennis är bokad (1 feb). 
På tennisen lanseras 4-veckors intensivkurs som blev fulltecknad snabbt. 
Vi rapporterar antal medlemmar till SvTF och Padelförbundet och faktureras utifrån 
de inrapporterade uppgifterna. En del av våra medlemmar är aktiva inom båda 
sporterna och en del inom en sport. Dessutom finns en grupp som enbart betalar 
medlemskap men de är inte aktiva inom vår verksamhet. Detta gör rapporteringen 
(och faktureringen) till en komplex fråga där båda förbunden gör anspråk på flertalet 
av våra medlemmar med en stor kostnad för vår del. Personal och styrelse för dialog 
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med förbunden och ser över hur gränsdragning och rapportering bör ske. 
 

§6. Valberedningen 
Valberedningen närvarade under §6 för en avstämning. De presenterade sitt arbete 
och hur de resonerat inför kommande årsmöte. 

 
§7. Ekonomi 

Vår soliditet har förbättrats och ligger nu på 14 % jämfört med 12 % förra året, vilket 
är en positiv utveckling. Personalkostnaderna har minskat något, från 341 498 SEK 
förra året till 337 241 SEK i år. Detta är en minskning med 1 %.  
Bruttovinstmarginalen har ökat markant, från 46 % till 74 %, vilket är ytterst positivt 
och visar på ökad lönsamhet i vår verksamhet. Omsättningen har dock minskat något, 
från 481 404 SEK till 472 128 SEK, vilket motsvarar en minskning med 2 %. 
Intäkterna har minskat till följd av att antalet medlemmar i träningsgrupper på 
tennisen var färre under HT, medan kostnaderna var desamma gällande tränare och 
banor. LOK-stödet är ännu inte klart och det kommer dröja innan det är helt klart, 
men uppskattningsvis så skulle det kunna förbättra vårt resultat med ca 70 tkr. 
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§8. Rapport ansvarsområden  
Rekryteringsprocessen av ny klubbchef fortgår. Ett stort antal sökande till tjänsten. 
 

§9. Nästa möte 
2025-02-12 
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